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Obec Mysločovice 
Zastupitelstvo obce Mysločovice 

Zápis z IX. zasedání Zastupitelstva obce Mysločovice 
 

Datum konání: 2. 5. 2023 od 18:05 hodin 
Místo konání: budova obecního úřadu, Mysločovice č. p. 21 
Přítomni: 7 členů zastupitelstva obce 
                hosté: . , , , , .  

 Chytilová   
,  

,  
                pí Lenka Pitříková – zápis průběhu zasedání 
Nepřítomni: ///// 
 
Navržený program zasedání: 
1. Projednání zápisu z VIII. zasedání Zastupitelstva obce Mysločovice  
2. Výběr zadavatele výběrového řízení na zhotovitele „Mysločovice – odkanalizování“  
3. Smlouva o zprostředkování a správě pojištění  
4. Různé  
5. Rozpočtové opatření 
 
Jednání zahájil starosta obce p. Petr Jurášek, přivítal přítomné, prohlásil, že zasedání bylo řádně svoláno  
a vyhlášeno. Konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina všech členů zastupitelstva obce, zasedání je 
schopné usnášení. Sdělil, že zápis z VIII. zasedání byl ověřen, vyložen k nahlédnutí na OÚ, nebyly proti němu 
podány námitky. Přednesl program jednání, navrhl jako první projednat žádost hostů zastoupených  

, předsedkyní Spolku přátel školy. Za ověřovatele zápisu navrhl Ing. Kutru a p. Žáka. Starosta – 
návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje následující program IX. zasedání:  
1. Žádost hostů zastoupených , předsedkyní Spolku přátel školy 
2. Projednání zápisu z VIII. zasedání Zastupitelstva obce Mysločovice  
3. Výběr zadavatele výběrového řízení na zhotovitele „Mysločovice – odkanalizování“  
4. Smlouva o zprostředkování a správě pojištění  
5. Různé  
6. Rozpočtové opatření 
a ověřovateli zápisu Ing. Kutru a p. Žáka.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení schváleno. 
Bod 1. usnesení č. IX/2023 
 
K jednotlivým bodům programu: 
1. Žádost hostů zastoupených pí Zdráhalovou, předsedkyní Spolku přátel školy 

 - žádají informaci od zřizovatele a školy k radikálně velkému odchodu pedagogů z naší školy 
nejen letos, ale i loni, jedná se o třetí největší fluktuaci v kraji. Jsou nespokojeni s informací, že odešli z důvodu 
vzdálenosti dojíždění do zaměstnání. Vyjádření stanoviska zřizovatele a školy k fluktuaci ve škole chtějí 
předložit rodičům, učitelům a inspekci. Předložili průběžný stav elektronické petice, kterou dosud podepsalo 185 
lidí ze spádových obcí a 30 ostatních. Chtějí jí podpořit pedagogy, není vhodné, aby se měnili učitelé dva 
měsíce před koncem školního roku, znepokojeni jsou učitelé i děti. Žádají vysvětlení, odůvodnění, postoj 
zřizovatele a školy, chtějí to srovnat se stanoviskem rodičů, učitelů a inspekce. Děti se cítí nekomfortně, situace 
se vyhrotila, podíl na tom mají všechny strany. Škola v tomto s rodiči nekomunikuje, informace o změně učitele 
je den dva před samotnou změnou. Nedostávají kvalitní informace nebo je dostávají opožděně, nemůže se divit 
škola ani zřizovatel, že jsou nespokojeni.  
Starosta – pracovně právní záležitosti řeší někdo jiný než zřizovatel, zodpovědná je ředitelka.  

 –  byla dva roky třídní učitelkou jeho syna, nemá k ní žádnou výtku, sešli se tu proto, že jí 
nebylo nic vytknuto, zajímá je, proč byla odejita dva měsíce před koncem školního roku, jestli kvůli 1-2 dětem 
bude 100 dětí nespokojeno.  

 – paní učitelka podepsala dohodu. Podle zákona konflikt s dítětem řeší třídní učitel, popř. 
metodik prevence, ten má 30 denní lhůtu na řešení, tato lhůta dle ní neuplynula. Metodik prevence dle ní nebyl 
přítomen, došlo k porušení školského zákona. 
Starosta – rozhodnutí odejít dva měsíce před koncem školního roku bylo na vlastní žádost. 

 – odešla po třítýdenním hororu. Rodiče si na ni stěžovali, poslali e-mail, byla pozvána do ředitelny, 
měla se k tomu vyjádřit, ale jména nebyla zveřejněna, měla se bránit, ale nevěděla proti komu a v čem. Bylo jí 
nabídnuto, že buď odejde dobrovolně na dohodu, nebo to bude řešeno právní cestou. Dostala zápis z jednání, 
ke kterému se do dvou dnů písemně vyjádřila, jak by to mělo probíhat správně a za čí účasti, ředitelka si to 
nepřebrala, poslala to e-mailem, nebyla na něj reakce pojďme to řešit. Po třech dnech dostala vytýkací dopis, 
že byla provedena kontrola, ale dle ní nikdo na kontrole v hodině nebyl. Pak ředitelka provedla hospitaci, 
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neproběhla v její prospěch – hodina byla dle pí ředitelky nepovedená. Vydržela další dobu, pak náznaky, že už 
je za ni náhrada, zvažovala, zda zůstat v tomto prostředí nebo ukončit dohodou. Na základě tohoto psychického 
nátlaku bylo pro ni náročné ve škole zůstávat, tak raději odešla na vlastní žádost. Vybrala si tu schůdnější 
cestu, než aby došel další a další vytýkací dopis, bylo to pro ni psychicky náročné, emoce v ni jsou stále.  

 – žena byla rozrušená, požádala kolegu . , aby se s ní jako svědek účastnil schůzky 
s ředitelkou, ten byl vykázán. On byl tedy sám přítomen jednání, vše si vyslechl, nic takového dosud nezažil. 
Paní ředitelka argumentovala tím, že chování jeho ženy je dlouhodobě nevhodné. Zeptal se, proč to tedy škola 
už neřešila, proč nekonala, žádali vysvětlení, ale odpověď nedostali. Jak je možné, že je na škole učitel, který 
dlouhodobě špatně působí na děti a škola to neřeší. Přitom s hospitací v jiných předmětech byla spokojenost.  

 – co ředitelce vadilo při hospitaci v hodině tělocviku? 
 – výmyk nechala předvést žákyní, která ho umí, cvičili v mikinách, měli sportovní hodinky, atd.    

 z elektronické komunikace v mobilu přečetla přítomným vyjádření kantorů, kteří ze školy 
odešli.  
Starosta znovu připomněl, že zřizovatel do takové komunikace nevstupuje. 

 – žena neustála nátlak vedení školy, ale ne dobrovolně dala výpověď dohodou.  
Pan Utinek – k vzniklému stavu se vyjádřil na svém soukromém facebooku, kritizoval dlouho školu i vedení 
z toho samého, co už uvedla  i . Reakce na jeho vyjádření na facebooku byly pozitivní i 
negativní. Účastnil se schůzky ve škole se starostou obce, právníkem, přednesl zde svou kritiku, proběhla 
diskuse, hovořil i s  a dalšími. Na základě zmocnění pí ředitelky přečetl přítomným část dopisu, který 
mu adresovala a ve kterém konstatovala, že všichni zaměstnanci, kteří za jejího působení odešli ze školy, 
rozvázali pracovní poměr na vlastní žádost dohodou nebo jim skončil pracovní poměr na dobu určitou. On jako 
rodič vítá iniciativu rodičů, jeho kritika na facebooku byla nezávislá na všech ostatních, vyjadřující jeho 
dlouhodobý názor, vše se spolu sešlo. Za něj je kritika oprávněná, je rád, že to vzešlo a přispěje to k lepší 
komunikaci mezi rodiči a školou. To proč odchází učitelé, tím se budeme zabývat jako zastupitelstvo, spoustu 
informací ale podléhá ochraně osobních údajů.  

 – stále mu není jasný důvod, proč musela opustit školu, pokud by tam bylo vytknuto něco, o čem 
nemá plné informace, chce zjistit důvod, myslel si, že odpověď najde tady.  
Starosta – my nejsme zaměstnavatelé pí učitelky, měli jste jít za pí ředitelkou. 

 – pí ředitelka by  na schůzce uvítala, ale ona nepřišla.  
 – ano nepřišla, i když věděla o situaci, byla mimo, neměla možnost se zúčastnit jednání, před 

4 lety se účastnila jiné petice, nyní řešila, jak správně postupovat. Bylo jí sděleno, že máme žádat písemné 
vyjádření ředitelky a zřizovatele. 
Pan Utinek – i kdyby na schůzku ledakdo přišel, tak by stejně nemohly být poskytnuty informace kvůli ochraně 
osobních údajů, řekla na schůzce pí ředitelka. 
Starosta – tady není prostor pro řešení pracovně právních záležitostí. 

 – pí ředitelka souhlasí. 
Pan Utinek – v dopise píše, aby se podal podnět pro prošetření. 

 – podnět může dát školská rada, zřizovatel. 
 – kontrola ze strany inspekce chodí v nějakém intervalu, regulérně by měla přijít příští rok, 

zastupitelstvo si může vyžádat informace a poskytnout vám je.  
Ing. Bureš – vážíme si toho, že jste přišli, záleží nám na škole, zastupitelstvo, zřizovatel má omezené možnosti 
ohledně pedagogické práce, můžeme dát pouze podnět k vyšetření.  

 – potkala se  někdy s rodičem či třídním učitelem, že byl problém u nějakého dítěte, 
které učila?  – ano, vyskytly se problémy, ale neřešilo se to s vedením školy, skončilo to u třídního 
učitele. Starosta – postup byl dodržen. 

 – pedagog, třídní učitel, zákonný zástupce, metodik prevence v dřívějších případech, nyní 
tento postup nebyl dodržen. Požádala, aby písemné vyjádření zřizovatele bylo adresováno jí jako předsedkyni 
Spolku přátel školy. 
Starosta bude kontaktovat Krajský úřad Zlínského kraje jak dále postupovat. 
2. Projednání zápisu z VIII. zasedání Zastupitelstva obce Mysločovice 
- Žádost společnosti ALARIS Czech Republic, s. r. o. o souhlas s umístěním plynové přípojky na 
obecní pozemky (viz minulá zasedání) – pracují na projektu.  
- Dovybavení pro JSDHO (viz minulá zasedání) – domluven termín výměny pneumatik. 
- Převod pozemků parc. č. 18, 19 a 465 v k. ú. Mysločovice – ÚZSVM (viz minulá zasedání) – nic nového.     
- Odkanalizování obce (viz minulá zasedání) – smlouva se společností 4 CONSULTING, s.r.o. 
(administrace žádosti o dotaci) se bude podepisovat až po vyhlášení dotačního titulu. Bude stanoven 
harmonogram prací.  
- Kanalizace - geodetické zaměření a kamerové prohlídky (viz minulá zasedání) – dle starosty JSDHO 
propláchnutí kanalizace zvládnou, ale usazeniny by šly do potoka. Pan Žák – pokud bude někde ucpaná, tak ji 
vyčistí, mají krtka, hadice se dají spojovat. Zkusme takto pořešit kritická místa, napoprvé svépomocí, není 
nutné čistit všechny kanály. Odborná firma to bude dělat stejně až na likvidaci odpadu. Starosta – půjdeme do 
toho tedy sami? Ing. Bureš – jsou schopni nacenit zkamerování? Starosta – nelze ho dělat bez čištění, musí se 
zajistit větší odběr vody. Pan Žák – použijme vodu z nádrže za HZ. Pan Žák, p. Utinek - začněme ji kamerovat, 
nepřístupná místa zkusit pročistit nejprve hasiči, jinak zadat odborníkům, pak pokračovat v kamerování.  
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Pan Žák – Vak by byl schopen nám ji vyčistit? Starosta – konstatovali, že budou rádi, když zvládnou vyčistit 
svoji část.  
Pro nedostatek nabídek ke zkamerování a vyčištění kanalizace proběhne nové kolo výběrového řízení.  
- Rozdělení pozemku p. č. 372/13 v k. ú. Mysločovice (viz minulá zasedání) – nic nového z ÚZSVM.  
- Schůzka DSO Mikroregion Žídelná ke strategii rozvoje v oblasti sportu a cyklostezek (viz minulá 
zasedání) – úkol jednat s obcí Míškovice o posunutí směrem více do pole trvá. Pan Žák – KLM nemá problém 
se směnou pozemku do budoucna, je předjednáno, ale po pravé straně potoka jsou další vlastníci. Starosta – 
další varianta vedení cyklostezky přes pole je asi nereálná. 
- Akce „Mysločovice, komunikace pěší na parcele č. 357/1, 356 a 465 k. ú. Mysločovice“ (viz minulá 
zasedání) – projektantka dodala projekt pro stavební povolení, požádala o zplnomocnění k dalším činnostem, 
zajištění vyjádření úřadů.   
- Rekonstrukce veřejného osvětlení v obci (viz minulá zasedání) – k výměně sodíkových a halogenových 
světel za ledková, výměně a doplnění světel na sokolské zahradě do celkového počtu 4 světla, doplnění 1 
světla na Stránku zatím nabídky nemáme, úkol trvá. Náklady odhad cca 774 tis. Kč. Starosta zajistí nabídky.  
- Akce „Machová – Mysločovice, stezka pro pěší a cyklisty“ (viz minulá zasedání) – úkol dořešit, jak se 
bude dál pokračovat, zda v rámci spolupráce s obcí Machová nebo samostatně, v případě spolupráce, kdo 
bude žadatel o dotaci, trvá.  
- Inventarizace majetku obce Mysločovice (viz minulá zasedání) – záměr prodeje Žací soupravy TERA 
N35 s příslušenstvím (inv. č. DHM 00030) zveřejněn na úřední desce od 16. 3. 2023, nemáme zájemce, úkol 
trvá. Zveřejnit nový záměr – prodej bez vlečky.  
Data z počítače v minimuzeu byla Mgr. Volfem vytažena, předá je na flash disku starostovi.     
- Dotace venkovní učebna atd. ZŠ (viz minulá zasedání) – nic nového.    
- Rekonstrukce schodů ke kostelu (viz minulá zasedání) – zbývá výsadba kolem nich, starosta urguje.  
- Ukazatele rychlosti (viz minulá zasedání) – posuzuje se dopravní značení.    
- Nájem nebytových prostor čp. 48 (viz minulé zasedání) – smlouva se neustále upravuje.  
- K+K Broker spol. s r.o. – návrh na uzavření Smlouvy o zprostředkování a správě pojištění a Plné 
moci za účelem zpracování nabídky pojištění, přepracování pojistných smluv, zastupování při řešení pojistných 
událostí a k dalšímu styku s pojišťovnou (viz minulé zasedání) – viz samostatný bod jednání.  
- Žádost  o souhlas k vybudování parkovacího místa před čp. 109 pro dvě auta (viz minulé 
zasedání) – žádá o změnu rozhodnutí zastupitelstva, se zatravňovací betonovou dlažbou nesouhlasí, dle něj 
není vhodná pro bezpečnou chůzi, navrhuje rozebíratelnou dlažbu. Zastupitelé po projednání – návrh usnesení: 
„Zastupitelstvo obce Mysločovice revokuje bod 10. usnesení č. VIII/2023 (vybudování parkovacího místa před 
čp. 109 ze zatravňovací betonové dlažby).“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 4, proti 0, zdrželi se 3. Usnesení schváleno. 
Bod 2. usnesení č. IX/2023 
Zastupitelé – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje .  vybudování 
parkovacího místa pro dva automobily před čp. 109 na pozemku obce p. č. 357/2 v k. ú. Mysločovice 
z rozebíratelné betonové dlažby.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 4, proti 0, zdrželi se 3. Usnesení schváleno. 
Bod 3. usnesení č. IX/2023 
3. Výběr zadavatele výběrového řízení na zhotovitele „Mysločovice – odkanalizování“  
Obdrželi jsme tři nabídky, ceny s DPH: 

PUKONELA s.r.o.   94 985 Kč 

Vodohospodářský rozvoj a výstavba a.s. 157 300 Kč 

Regiozona s.r.o. 108 900 Kč 

Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje zadat akci „Výběrové řízení na 
zhotovitele Mysločovice – odkanalizování“ společnosti PUKONELA s.r.o. a pověřuje starostu obce uzavřením 
smlouvy na 94 985 Kč. Současně schvaluje rozpočtové opatření – krytí tohoto výdaje ponížením výdajů na 
paragrafu 6409, položce 6901.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 1. Usnesení schváleno. 
Bod 4. usnesení č. IX/2023 
4. Smlouva o zprostředkování a správě pojištění  
Ing. Bureš – Dodatek č. 7 ke stávající smlouvě reflektuje navýšení cen stavebních materiálů, standartní indexací 
cen nemovitostí navýšení pojistné částky pro soubor nemovitých věcí a v důsledku toho navýšení pojistného  
o 3 693 Kč za rok, vše k datu 3. 5. 2023. Zastupitelé byli s návrhem dodatku předem seznámeni. Současná 
smlouva je uzavřena do 31. 12. 2023. Před výročím smlouvy bude řešeno zpracování nabídek na pojištění 
majetku a odpovědnosti, provedena revize pojištění. Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce 
Mysločovice schvaluje uzavření Dodatku č. 7 pojistné smlouvy č. 2732316235 s účinností od 3. 5. 2023.“ 
K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení schváleno. 
Bod 5. usnesení č. IX/2023 
Ing. Bureš – makléř zajišťující nám pojištění majetku nemá s námi uzavřenou smlouvu a plnou moc, např. aby 
mohl naším jménem poptávat pojišťovny ohledně nabídek pojištění, dle podmínek ČNB. Starosta – návrh 
usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje uzavření Smlouvy o zprostředkování a správě pojištění 
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se společností K+K Broker spol. s r.o. a uděluje makléři plnou moc.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protiná-
vrhy. 
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 1. Usnesení schváleno. 
Bod 6. usnesení č. IX/2023 
5. Různé  
- Žádost o spolufinancování oprav kaple sv. Jana Nepomuckého – starosta seznámil zastupitele 
s projektem její opravy, sanací vlhkého zdiva, odvod vody od stavby. Celkové náklady 44 423 Kč. Jedná se  
o dominantu obce. S žádostí byli zastupitelé předem seznámeni. Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo 
obce schvaluje veřejnou finanční podporu na opravu – sanaci vlhkého zdiva kaple sv. Jana Nepomuckého 
v roce 2023 pro Římskokatolickou farnost Mysločovice ve výši 22 211 Kč a pověřuje starostu uzavřením 
veřejnoprávní smlouvy. Současně schvaluje rozpočtové opatření – krytí tohoto výdaje z rezervy na paragrafu 
6409, položce 6901.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 1. Usnesení schváleno. 
Bod 7. usnesení č. IX/2023 
- Žádost o podporu Charita Kroměříž – starosta - návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice 
schvaluje poskytnutí veřejné finanční podpory 5 440 Kč Charitě Kroměříž na poskytování sociální služby pro 
uživatele z obce Mysločovice.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 1, proti 6, zdrželi se 0. Usnesení neschváleno. 
- Žádost ZŠMŠ o schválení rozpočtového opatření – ve středisku školní družina plánují pořídit botník pro 
žáky v hodnotě 18 tis. Kč, financovat ho chtějí úsporou na materiálu a službách. Starosta – návrh usnesení: 
„Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje Základní škole a mateřské škole Mysločovice rozpočtové opatření  
č. 2/2023.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 1. Usnesení schváleno. 
Bod 8. usnesení č. IX/2023 
- Žádost o podporu Asociace rodičů a přátel zdravotně postižených dětí v ČR, z.s. – starosta - návrh 
usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje poskytnutí veřejné finanční podpory Asociaci rodičů  
a přátel zdravotně postižených dětí v ČR, z.s. na akci pro rodiny postižených dětí.“ K návrhu nebyly vzneseny 
žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 0, proti 5, zdrželi se 2. Usnesení neschváleno. 
- Nabídka mapového portálu společnosti Mapotip Česko s.r.o. – podobné jako DTMO (smlouvu máme 
uzavřenu do 30. 6. 2024), ale rychlejší a operativnější. Pořizovací náklady cca 11 tis. Kč, roční servisní služby 
cca 13 tis. Kč. Za jednorázové poplatky lze přidávat další mapové vrstvy. Starosta – návrh usnesení: 
„Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje pořízení mapového portálu od společnosti Mapotip Česko s.r.o.“  
K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 1, proti 5, zdrželi se 1. Usnesení neschváleno. 
- Nabídka fulltextového vyhledávání v souborech na stránkách obce – pořizovací cena 9 680 Kč, 
provozní poplatek 50 Kč/měsíc. Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje 
pořízení fulltextového vyhledávání v souborech na stránkách obce.“  
K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 1, proti 4, zdrželi se 2. Usnesení neschváleno. 
- Výměna osvětlovacích těles v 1. patře čp. 95 – stávající původní světla jsou zbytečně velká, náročná na 
provoz. Starosta navrhuje jejich výměnu. Pan Žák – řešme jen společné prostory, schodiště, nájemci 
pronajatých prostor ať si řeší sami na své náklady. Zastupitelé posoudili výměnu světel či pořízení nových 
světel. Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje výměnu světel ve společných 
prostorách čp. 95 Mysločovice. Současně schvaluje rozpočtové opatření – krytí tohoto výdaje ponížením výdajů 
na paragrafu 6409, položce 6901.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 5, proti 0, zdrželi se 2. Usnesení schváleno. 
Bod 9. usnesení č. IX/2023 
-  Dar za sběr kovového odpadu – dle EKO-KOMu by i sběr tohoto odpadu měl být realizován obcí, příjem 
za odpad by měl být příjmem obce. Kovový odpad je občany odevzdáván do kontejneru u HZ, 1-2x do roka 
zajišťují jeho sběr po obci hasiči. Dosud příjem za odevzdaný odpad byl příjmem hasičů. Systém bude 
zachován. Sběr kovového odpadu bude i nadále zajišťován SDH a finance jim budou poskytovány formou daru. 
Zastupitelé byli předem seznámeni s návrhem darovací smlouvy. Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo 
obce Mysločovice schvaluje darovací smlouvu pro poskytování finančního příspěvku pro SH ČMS – SDH 
Mysločovice za sběr kovového odpadu.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 1. Usnesení schváleno. 
Bod 10. usnesení č. IX/2023 
- Nová smlouva EKO-KOM – zastupitelé byli předem s jejím návrhem seznámeni. Nahrazuje Smlouvu  
o zajištění zpětného odběru a využití odpadů z obalů č. OS201420003076 ze dne 15. 5. 2014. Nově zahrnuje 
komoditu dřevo a odpad mimo sběrná místa. Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice 
schvaluje uzavření smlouvy o spolupráci při zajištění zpětného odběru a zařazení místa zpětného odběru do 
obecního systému odpadového hospodářství se společností EKO-KOM, a.s. a pověřuje starostu obce podpisem 
smlouvy.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 1. Usnesení schváleno. 
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Bod 11. usnesení č. IX/2023 
- Hospodaření ZŠMŠ v 1. čtvrtletí 2023 – zastupitelé byli předem s čerpáním rozpočtu v jednotlivých 
střediscích školy seznámeni. Ing. Bureš – škola dosahuje kladného hospodářského výsledku, má vyrovnané 
hospodaření, plní rozpočet, v rezervním fondu je cca 2 586 tis. Kč. Z větších oprav byla provedena oprava části 
podlahy z terasa. Škola zatím nezhodnocuje volné finanční prostředky na běžných účtech např. formou 
spořicího účtu. 
- Hřbitov stromy – z v minulosti vysazených katalp jich zbývá málo, pravděpodobně uhynuly i zásahem 
nájemců hrobových míst. Budou dosazeny nové.  
- Přezkoumání hospodaření obce – při kontrole odměňování členů zastupitelstva bylo zjištěno, že dohoda 
o provedení práce za distribuci Obecních novin uzavřená s neuvolněným členem zastupitelstva obce nebyla 
předem zastupitelstvem schválena. V ostatních oblastech kontroly nebyly zjištěny chyby a nedostatky.   
Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice přijímá opatření potřebné k nápravě zjištěné chyby 
a nedostatku ve zprávě o výsledku přezkoumání hospodaření obce za rok 2022: pracovněprávní vztahy mezi 
obcí a členy zastupitelstva budou do budoucna uzavírány jen po předchozím souhlasu zastupitelstva obce. 
Písemná informace o přijatém opatření a zpráva o plnění opatření v souvislosti se zjištěnou chybou  
a nedostatkem bude Krajskému úřadu Zlínského kraje zaslána ve lhůtě do 12. 5. 2023.“ K návrhu nebyly 
vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení schváleno. 
Bod 12. usnesení č. IX/2023 
- Jubilanti – zastupitelé – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje, že od června 2023 
bude jubilantům obce místo peněžní poukázky předávána publikace „Zlínsko a Otrokovicko z nebe“. K návrhu 
nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení schváleno. 
Bod 13. usnesení č. IX/2023 
- Finanční výbor – Ing. Bureš informoval zastupitele o provedené kontrole hospodaření obce – bez nálezů 
a problémů. Navrhuje znovu zavést místní poplatek za psy. Zastupitelé se po projednání zatím k jeho zavedení 
nepřiklonili.    
- Pan Utinek informoval o zajišťování divadelního představení na HZ – podobně jako loni, hledá divadelní 
soubor, který by u nás vystoupil, ten loňský se rozpadl. 
- Kolumbárium – zatím uzavřena smlouva k jedné schránce, je třeba oslovit zájemce. 
- Smlouva o odvádění odpadních vod – dům na p. č. 325/53 v části obce výstavba k Machové byl připojen 
na kanalizaci obce. Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje uzavření Smlouvy  
č. 2/2023/VK o odvádění odpadních vod s .  K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 1. Usnesení schváleno. 
Bod 14. usnesení č. IX/2023 
6. Rozpočtové opatření 
Starosta seznámil zastupitele s návrhem rozpočtového opatření č. 8/2023 (viz příloha) a zdůvodnil jim ho. 
Celkově dochází k navýšení rozpočtu příjmů a výdajů o 22 360 Kč. Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo 
obce Mysločovice schvaluje rozpočtové opatření č. 8/2023.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy.  
Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení schváleno.                                                          
Bod 15. usnesení č. VIII/2023 

 
Starosta poděkoval všem za účast, sdělil, že další zasedání zastupitelstva se uskuteční v pondělí 5. 6. 2023 na 
obecním úřadě, ukončil zasedání zastupitelstva 2. 5. 2023 v 21:45 hodin. 
 
Přílohy zápisu: 
1. Prezenční listina 
2. Zveřejněná informace o konání zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o obcích 
3. Návrh rozpočtového opatření č 8/2023 
 
 

Rekapitulace usnesení z IX. zasedání Zastupitelstva obce Mysločovice 
konaného dne 2. 5. 2023 od 18:00 hodin 

Zastupitelstvo obce Mysločovice po projednání: 

1. Schvaluje následující program IX. zasedání:  
1. Žádost hostů zastoupených , předsedkyní Spolku přátel školy 
2. Projednání zápisu z VIII. zasedání Zastupitelstva obce Mysločovice  
3. Výběr zadavatele výběrového řízení na zhotovitele „Mysločovice – odkanalizování“  
4. Smlouva o zprostředkování a správě pojištění  
5. Různé  
6. Rozpočtové opatření 

  a ověřovateli zápisu Ing. Kutru a p. Žáka. 
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2. Revokuje bod 10. usnesení č. VIII/2023 (vybudování parkovacího místa před čp. 109 ze zatravňovací 
betonové dlažby). 

3. Schvaluje .  vybudování parkovacího místa pro dva automobily před čp. 109 na pozemku obce 
p. č. 357/2 v k. ú. Mysločovice z rozebíratelné betonové dlažby. 

4. Schvaluje zadat akci „Výběrové řízení na zhotovitele Mysločovice – odkanalizování“ společnosti 
PUKONELA s.r.o. a pověřuje starostu obce uzavřením smlouvy na 94 985 Kč. Současně schvaluje 
rozpočtové opatření – krytí tohoto výdaje ponížením výdajů na paragrafu 6409, položce 6901. 

5. Schvaluje uzavření Dodatku č. 7 pojistné smlouvy č. 2732316235 s účinností od 3. 5. 2023. 

6. Schvaluje uzavření Smlouvy o zprostředkování a správě pojištění se společností K+K Broker spol. s r.o. a 
uděluje makléři plnou moc. 

7. Schvaluje veřejnou finanční podporu na opravu – sanaci vlhkého zdiva kaple sv. Jana Nepomuckého 
v roce 2023 pro Římskokatolickou farnost Mysločovice ve výši 22 211 Kč a pověřuje starostu uzavřením 
veřejnoprávní smlouvy. Současně schvaluje rozpočtové opatření – krytí tohoto výdaje z rezervy na 
paragrafu 6409, položce 6901. 

8. Schvaluje Základní škole a mateřské škole Mysločovice rozpočtové opatření č. 2/2023. 

9. Schvaluje výměnu světel ve společných prostorách čp. 95 Mysločovice. Současně schvaluje rozpočtové 
opatření – krytí tohoto výdaje ponížením výdajů na paragrafu 6409, položce 6901. 

10. Schvaluje darovací smlouvu pro poskytování finančního příspěvku pro SH ČMS – SDH Mysločovice za 
sběr kovového odpadu. 

11. Schvaluje uzavření smlouvy o spolupráci při zajištění zpětného odběru a zařazení místa zpětného odběru 
do obecního systému odpadového hospodářství se společností EKO-KOM, a.s. a pověřuje starostu obce 
podpisem smlouvy. 

12. Přijímá opatření potřebné k nápravě zjištěné chyby a nedostatku ve zprávě o výsledku přezkoumání 
hospodaření obce za rok 2022: pracovněprávní vztahy mezi obcí a členy zastupitelstva budou do budoucna 
uzavírány jen po předchozím souhlasu zastupitelstva obce. Písemná informace o přijatém opatření  
a zpráva o plnění opatření v souvislosti se zjištěnou chybou a nedostatkem bude Krajskému úřadu 
Zlínského kraje zaslána ve lhůtě do 12. 5. 2023. 

13. Schvaluje, že od června 2023 bude jubilantům obce místo peněžní poukázky předávána publikace „Zlínsko 
a Otrokovicko z nebe. 

14. Schvaluje uzavření Smlouvy č. 2/2023/VK o odvádění odpadních vod s . . 

15. Schvaluje rozpočtové opatření č. 8/2023. 

datum vyhotovení zápisu: 9. 5. 2023 pí Lenka Pitříková v. r.  
datum podpisu zápisu starostou nebo místostarostou: 9. 5. 2023 
                                                                                       starosta p. Petr Jurášek v. r. 
                                                                                       místostarosta p. Pavel Žák  
ověřovatelé: Ing. Radim Kutra v. r., p. Pavel Žák v. r. 

 

 

 


